



Kingtown HOTEL
SHANGHAI

嘉廷酒店(上海)

预 订 确 认 函

RESERVATION CONFIRMATION

收件人/To: 夏小姐 _____ 电话号码/Tel No: _____
 公司/Company: _____ 传真号码/Fax No: _____
 发件人/From: _____ 日期/Date: 2016-11-15

非常感谢您选择上海虹桥嘉廷酒店! 我们很荣幸为您的预订做出如下确认:
 Warm greeting from King Town Hotel Hongqiao Shanghai! We are pleased to confirm the following reservation:

客人姓名/Guest(s) Name: _____ 成人或儿童/No. of Adult or Child 1
 抵达日期/Arrival Date: 11/28 18:00 离店日期/Departure Date: 12/03
 到达班机/Arrival Flight: 11/28 00:00 离店班机/Departure Flight: 12/03
 房间类型/Room Type: Business Room 房间数量/No. of Room: 1
 房间价格/Room Rate: RMB: 530.00 中西式早餐/Buffer Breakfast: 0 份
 确认号/Confirmation Code: 1608160021 付款方式/Payment: _____
 接送机服务/Limousine Service: _____
 备注/Remark: NOBBF POA

友情提示 /Friendly Reminder:

- 酒店入住时间为下午二点以后, 离店时间为当天十二点以前。
The hotel check-in time is 14:00pm, check-out time is 12:00am noon.
- 对于非保证类订房, 酒店将保留至晚上六点。
The hotel reserves the right to release all non-guaranteed booking at 18:00pm.
- 保证类预订未到且未在当日晚上六点之前预先通知取消的, 酒店将收取一夜房费。
For the guaranteed reservation, in the event of a no-show, failure to cancel this reservation before 18:00 will incur one night room rate charge.

如有其他要求请随时与我们联系 (+86 021-61281111转预定部)。感谢预订, 期待您的光临!
 If there is anything else we can be of further assistant, please do not hesitate to contact us. Thanks for choosing King Town Hotel Shanghai.

中国上海长宁区天山路1111号 (近遵义路)
 No. 1111 Tianshan Road (near Zuenyi Road), Shanghai
 邮编 Zip: 200051
 电话 Tel: +86 021-61281111
 传真 Fax: +86 021-61281119